
 

Muut mahdolliset asiat 

KH 23.04.2024 § 142 

- Kuultiin esittely ja käytiin keskustelu koskien kiinteistön 
vuokraamista koskevaa asiaa. (Läsnä myös kiinteistöpäällikkö Perttu 
Granlund.) 
- Keskusteltiin Sarakylän koulun viemäriremontin kilpailutuksesta / 
aikataulusta. (Läsnä myös tekninen johtaja Janne Karhu.) 
 
Tämän asian esittelyiden (osan) jälkeen pidettiin kokoustauko klo 
18.34-18.45. 

 

 


